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Folketingets Lovsekretariat 

Christiansborg  

1240 København K 

Folketingsmedlem Pia Olsen Dyhr (SF) har den 14. september 2015 stillet mig 

følgende spørgsmål S 140, som jeg hermed skal besvare.  

 

Spørgsmål nr. S 140: 

 

Er ministeren enig i, at analysen af energiafgifterne skal offentliggøres hurtigst muligt, 

og hvornår er det? 

 

Svar 

 

Afgifts- og tilskudsanalysen udføres som et tværministerielt samarbejde, hvor 

Skatteministeriet er formand. Der er tale om omfattende analyser af afgifts- og 

tilskudssystemet samt samspillet mellem disse. Jeg har ikke et ønske om at forhaste 

processen, og jeg vil ikke på nuværende tidspunkt lægge mig fast på en endelig 

afslutningsdato. Den samlede afrapportering af afgifts- og tilskudsanalysen vil finde 

sted så snart som muligt. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Lars Chr. Lilleholt 

 

 2014-15 (2. samling)
S 140 endeligt svar 
Offentligt


